

WHERE IS YOUR HOME?

តើផ្ទះរបស់អ្នកនៅទីណា ?

ខិត្តប័ណ្ណដំណឹងល្អនេះត្រូវបានបកប្រែជាមួយកុំព្យូទ័រ។ ប្រសិនបើអ្នកអាចកែរកែសំរួលភាសាបានសូមទាក់ទងមកការិយាល័យតាមរយៈ info@angp.co.za

មរយៈ info@angp.co.za



យើងភាគច្រើនមានផ្ទះឬកន្លែងដែលយើងហៅថាផ្ទះ។ វាប្រហែលជាមិនធំធេងដូចអ្នកដទៃឬមានគ្រឿងសង្ហារឹមល្អទេវាមិនស្រួលដូចអ្នកដទៃទេប៉ុន្តែវាជាផ្ទះរបស់យើងហើយមិនថាយើងទៅទីណាឬកន្លែងណាដែលយើងធ្វើដំណើរយើងតែងតែរីករាយក្នុងការត្រលប់ទៅផ្ទះរបស់យើងវិញ។

។ កន្លែងផ្សេងទៀតដែលយើងបានទៅទស្សនាប្រហែលជាស្រស់ស្អាតនិងប្រសើរជាងមុនតាមវិធីជាច្រើនប៉ុន្តែកន្លែងទាំងនោះមិនមែនជាផ្ទះរបស់យើងទេហើយផ្ទះរបស់យើងតែងតែត្រូវបានគេហៅ។

មានអ្វីមួយអំពីផ្ទះដែលធ្វើឱ្យយើងស្ងាត់មន់និងធ្វើឱ្យយើងមានអារម្មណ៍ថាយើងជាកម្មសិទ្ធិនៅទីនោះ។

យើងមានតែអ្នកទស្សនាប៉ុណ្ណោះនៅទីនេះ ។

ព្រះបន្ទូលរបស់ព្រះប្រាប់យើងថានៅក្នុងពិភពលោកនេះយើងគ្រាន់តែជាមនុស្សចម្លែកនិងអ្នកធ្វើធម្មយាត្រាប៉ុណ្ណោះ (ពេត្រុសទី ១ ២: ១១, ហេប្រើរ ១១: ១៣)

។ ផ្ទះរបស់យើងនៅទីនេះមិនថាវាត្រូវបានសាងសង់ល្អប៉ុណ្ណោះទេ គឺមានតែបណ្តោះអាសន្នប៉ុណ្ណោះជញ្ជាំងនឹងចាប់ផ្តើមប្រេះដំបូលនឹងចាប់ផ្តើមលេចចេញខ្យល់និងបក់តាមទ្វារនិងបង្អួចហើយមិនយូរប៉ុន្មានម្តងសិលានឹងចាប់ផ្តើមរលំ។

បិទហើយយឹតប៉ុន្តែច្បាស់ណាស់ផ្ទះចាប់ផ្តើមដួលរលំ។ គ្មានអាគារណាមួយនៅលើផែនដីនេះស្ថិតស្ថេរជារៀងរហូតនោះទេពួកគេមានតែមួយរយៈពេលហើយបន្ទាប់មកវាគ្រាន់តែជាគំនរបាក់បែកនិងកម្ទេចថ្មប៉ុណ្ណោះ។ ក្រឡេកមើលជុំវិញអ្នកនិងគ្រប់ទីកន្លែងអ្នកនឹងឃើញសញ្ញាដែលបញ្ជាក់ដល់អ្នកថាគ្មានអ្វីនៅក្នុងពិភពលោកនេះមានរយៈពេលយូរនោះទេប៉ុន្តែអ្វីៗទាំងអស់ឆ្លងកាត់សូម្បីតែផ្ទះរបស់យើងក៏ដោយ។

មនុស្សគ្រប់រូបមានផ្ទះមួយដែលអាចអនុវត្តបាន ។

យើងម្នាក់ៗមិនថាយើងដឹងឬមិនស្គាល់មានផ្ទះស្ថិតស្ថេរជារៀងរហូត។ ផ្ទះទាំងនេះគឺជាផ្ទះដែលយើងទៅនៅពេលដែលជីវិតរបស់យើងនៅលើផែនដីត្រូវបានបញ្ចប់នៅពេលដែលសាកសពរបស់យើងត្រូវបានគេដាក់ក្នុងផ្នូរ។ ព្រលឹងយើងនឹងទៅផ្ទះរបស់គេដែលយើងនឹងមិននៅជាជនចម្លែកតែជាកន្លែងដែលយើងនឹងនៅជារៀងរហូតនិងជារៀងរហូត។ ផ្ទះមួយត្រូវបានពិពណ៌នាប្រាប់យើងថាជាបឹងភ្លើងនិងស្ពាន់ជ័រដែលជាកន្លែងដែលសត្វសាហាវនិងហោរាក្លែងក្លាយហើយជាកន្លែងដែលអារក្សត្រូវបានបញ្ជូនទៅហើយអ្នកដែលមិនមានឈ្មោះនៅក្នុងសៀវភៅជីវិត (វិវរណៈ ២០: ១០ - ១៥)) ។ នៅក្នុងរលកនៃរលកដ៏ខ្លាំងទាំងនេះនៅក្នុងការធ្វើទារុណកម្មនិងកំដៅដែលកំពុងឆេះនេះនឹងមានការយំនិងសង្រៀតធ្មេញ។ ស្បែកជើងប៉ាតានៅលើមុខរបស់អារក្សការសើចសប្បាយរបស់អារក្សនិងបន្ថែមភាពភ័យរន្ធត់និងភាពគួរឱ្យភ័យខ្លាចរបស់វា។ នឹងមិនមាន

អ្នកល្អដល់លោមនិងគ្មានជំនួយទេ។ អ្នកដែលបានត្រូវកាត់ទោសនិងនៅម្នាក់ឯងដោយការរងទុក្ខនិងការធ្វើទុក្ខទោសហើយនឹងសង្ឃឹមថាពួកគេបានស្តាប់ដោយយកចិត្តទុកដាក់ចំពោះដំណឹងល្អរបស់ព្រះយេស៊ូគ្រីស្ទ។ រលកនៃភ្លើងដែលជាកន្លែងធ្វើទារុណកម្មកន្លែងនេះហៅថានរកនឹងក្លាយជាផ្ទះរបស់ពួកគេពីព្រោះ”

មនុស្សគ្រប់គ្នាបានធ្វើបាបហើយនៅឆ្ងាយពីវត្តមានរបស់ព្រះជាម្ចាស់” (រ៉ូម ៣:២៣)

។ នេះជាផ្ទះរបស់អ្នកជិតក្សត់អ្នកអសីលធម៌អ្នកគោរពបូជារូបព្រះដែលប្រើអំពើអាបធ្មប់អ្នកដែលស្អប់នៅក្នុងចិត្តច្រណែនអ្នកកុហកអ្នកប្រមឹកចោរអ្នកបោកប្រាស់អ្នកមិនស្មោះត្រង់ឃាតករអ្នកដែលស្រឡាញ់

ការប្រយុទ្ធគ្នាខ្ជិលច្រអូសអំនួតអ្នកដែលចង់បានរបស់នៅលោកីយនេះកាចសាហាវនិងឃោរឃៅលោភលន់និងអ្នកដែលស្រឡាញ់ប្រាក់និងអ្នកដែលស្រឡាញ់ពិភពលោកនិងរបស់លោកីយ (កាឡាទី ៥: ១៩ - ២១; រីរណ: ២១; ៨)

។ នេះគឺជាផ្ទះរបស់អ្នកដែលបានបដិសេធមិនទទួលយកព្រះអម្ចាស់យេស៊ូគ្រីស្ទជាព្រះអង្គសង្គ្រោះផ្ទាល់ខ្លួនរបស់ពួកគេដែលមិនទាន់ត្រូវបានសំអាតដោយព្រះលោហិតរបស់ព្រះយេស៊ូ។ កុំបញ្ឆោតខ្លួនឯងឡើយ។ គ្មាននរណាម្នាក់ធ្វើឱ្យព្រះជាម្ចាស់លឺលើឡើយ មនុស្សម្នាក់នឹងច្រូតអ្វីដែលគាត់សាបព្រោះ” (កាឡាទី ៦: ៧)

។ អ្វីដែលយើងសាបព្រោះអំពើបាបនិងក្នុងសាច់ឈាមយើងនឹងទទួលបានផលនៅក្នុងនរក។ គ្រាន់តែឈប់ហើយមើលពីរបៀបដែលមនុស្សមានបាបម្នាក់បាន ទៅផ្ទះនេះផ្ទះនោះគឺជារបស់គាត់ព្រោះគាត់មិនដែលទទួលយកព្រះអង្គសង្គ្រោះនៅឡើយទេ។ មនុស្សមានបាបដែលរឹងរូសខិតជិតសេចក្តីស្លាប់ជាមួយនឹងរូបកាយរបស់គាត់ដែលពោរពេញទៅដោយការឈឺចាប់ហើយព្រលឹងរបស់គាត់ពោរពេញទៅដោយការភ័យខ្លាចនៃសេចក្តីស្លាប់។ ការស្លាប់បានកើតឡើងនៅពេលដែលមិនរំពឹងនិងមិនចង់បានហើយមើលទៅឃោរឃៅទៅលើជនរងគ្រោះរបស់គាត់។ ការសប្បាយនៃអំពើបាបបានកន្លងផុតទៅហើយអំពើបាបដ៏ថ្លៃថ្លានិងថ្លៃឈ្នួលខ្ពស់ត្រូវតែបង់ (រ៉ូម ៦: ២៣)

។ ទុក្ខលំបាកនៃនរកបានចាប់យកព្រលឹងនិងវិញ្ញាណដ៏គួរឱ្យភ័យខ្លាចរបស់គាត់។ ទោះបីជាគាត់ប្រហែលជាចង់អធិស្ឋានក៏ដោយក៏

គាត់មិនអាចទាក់ទងឬទំនាក់ទំនងជាមួយព្រះបានដែរ។ អតីតមិត្តភក្តិរបស់គាត់ភ័យខ្លាចក្នុងការឈរនៅក្បែរគ្រែរបស់គាត់ហើយពាក្យសម្តីល្អដល់មិត្តភក្តិរបស់ពួកគេមិនអាចជួយគាត់និងទ្រព្យសម្បត្តិរបស់គាត់ដែលគាត់អាចទទួលបានតាមរយៈការបោកបញ្ឆោតមិនអាចជួយសង្គ្រោះព្រលឹងរបស់គាត់ឬបន្តរបន្ថយការឈឺចាប់របស់គាត់បានទេហើយក៏មិនពន្យារអាយុជីវិតរបស់គាត់ដែរ។ ទោះបីជាគាត់ព្យាយាមគិតអំពីព្រះក៏ដោយអារក្សមិនផ្តល់ឱកាសដល់គាត់ទេ។ អ្វីៗទាំងអស់ដែលគាត់ស្រឡាញ់នៅលើពិភពលោកនេះហើយរស់នៅសម្រាប់វាហាក់ដូចជាមើលងាយគាត់ហើយសូម្បីតែ អ្នកគង្វាលដែល មិន ចេះនិយាយ ក៏មិនអាចជួយគាត់បានដែរ។ គាត់ចាប់ផ្តើមដឹងថា « ការដែលធ្លាក់ចូលទៅក្នុងព្រះហស្តនៃព្រះដ៏មានព្រះជន្មរស់គឺជាការគួរអោយស្រែងខ្លាចណាស់ » (ហេព្រើរ ១០: ៣១)

។ គាត់សង្ឃឹមថានឹងទទួលបានភាពត្រឹមត្រូវជាមួយព្រះនៅលើមរណភាពរបស់គាត់ប៉ុន្តែយល់ថាវាយឺតពេលហើយ។ មនុស្សរាប់ពាន់នាក់បានស្តាប់ភ្លាមៗដោយមិនមានឱកាសរកឃើញព្រះនៅលើមល្លសរបស់ពួកគេ។ ដូច្នោះយើងត្រូវបានប្រាប់អោយស្វែងរកព្រះនៅពេលដែលទ្រង់អាចរកឃើញ អេសាយ ៥៥: ៦)

។ ជំនួសឱ្យការស្តាប់នូវពាក្យល្អដល់មិត្តភក្តិរបស់ព្រះមនុស្សមានបាបដែលបានស្តាប់នេះដែលបានបដិសេធព្រះគុណនិងសេចក្តីស្រឡាញ់របស់ព្រះក្នុងមួយជីវិតរបស់គាត់ឥឡូវនេះបានលឺសំលេងរបស់ចៅក្រមរបស់ព្រះអង្គសង្គ្រោះដែលព្រះអង្គបានបដិសេធដោយនិយាយថា: " ឱព្រះអង្គអើយ!

ដែលស្ថិតនៅក្រោមបណ្តាសាររបស់ព្រះ! ចូរទៅឯភ្លើងដែលឆេះអស់កល្យានិច្ចដែលបានត្រៀមទុកសំរាប់អារក្សនិងពួកទេវតារបស់វា" (ម៉ាថាយ ២៥: ៤១)

។ «មនុស្សគ្រប់គ្នាត្រូវតែស្តាប់ម្តងហើយក្រោយមកព្រះជាម្ចាស់នឹងវិនិច្ឆ័យទោសគេវិញ» (ហេព្រើរ ៩: ២៧) ។

ឥឡូវនេះសូមរកមើលនៅអាមេរិកទំព័រដើមល្អប្រសើរជាងមុន ។

នៅក្នុងផ្ទះនេះមិនមានពេលយប់ទេចង្អៀងនិងព្រះអាទិត្យមិនចាំបាច់ទេពីព្រោះព្រះអម្ចាស់នឹងនៅទីនោះ (វិវរណៈ ២២: ៥) ។ " អ្វីដែលគ្មានអ្នកណាបានឃើញនិង heard អ្វីដែលគ្មាននរណាម្នាក់គិតថាអាចកើតឡើងគឺជាអ្វីដែលព្រះបាន

រៀបចំសម្រាប់អ្នកដែលស្រឡាញ់ទ្រង់" (១ កូរិនថូស ២: ៩)

។ មិនមានភាសានៅលើផែនដីដែលមនុស្សម្នាក់អាចពន្យល់ឬពិពណ៌នាអំពីសិរិល្អនៃស្ថានសួគ៌បានទេវាពិតជាអស្ចារ្យនិងរុងរឿង។ នេះគឺជាផ្ទះរបស់អ្នកដែលបានលោះ។ គ្មានមនុស្សមានបាបណាម្នាក់អាចចូលទៅក្នុងទីក្រុងបានឡើយហើយ"

អ្វីៗដែលមិនស្អាតស្អំមិនអាចចូលក្នុងទីក្រុងបានឡើយហើយក៏មិនមានអ្នកណាដែលធ្វើបាបឬនិយាយកុហកដែរ។ មានតែអ្នកដែលមានឈ្មោះក្នុងសៀវភៅជីវិតរស់របស់កូនចៀមប៉ុណ្ណោះទេ (រិវរណ: ២១: ២៧)

។ អ្នកមិនអាចទិញផ្ទះនេះដោយប្រាក់ឬដោយធ្វើការសម្រាប់វាទេ។ អ្នកមិនអាចឡើងលើជញ្ជាំងរបស់វាបានទេមិនមានពិធីព្រះវិហារអាចផ្តល់ឱ្យអ្នកបានទេមានផ្លូវតែមួយគត់ហើយនោះគឺតាមរយៈព្រះយេស៊ូវ។ លោកមានប្រសាសន៍ថា:

«ខ្ញុំជាផ្លូវជាសេចក្តីពិតនិងជាជីវិត។ គ្មានអ្នកណាទៅឯព្រះវរបិតាបានឡើយលើកលែងតែខ្ញុំទៅ" (យ៉ូហាន ១៤: ៦)

។ ព្រះយេស៊ូវមានបន្ទូលប្រាប់យើងនៅក្នុងយ៉ូហាន ១៤: ២ អំពីគេហដ្ឋានដែលទ្រង់កំពុងតែរៀបចំប៉ុន្តែផ្ទះនៅស្ថានសួគ៌នេះគឺសំរាប់តែអ្នកដែលបានអត់ទោសបាបហើយចិត្តនិងជីវិតរបស់គេស្អាត។ មនុស្សជាច្រើនស្លៀកពាក់ខោអាវខ្លះដោយសង្ឃឹមថាអ្នកទាំងនេះនឹងនាំពួកគេទៅស្ថានសួគ៌។ ទេវាគឺជាបេះដូងដែលលើសពីគម្រូរការទាំងអស់ដើម្បីបន្សុទ្ធហើយយើងត្រូវតែរស់នៅក្នុងជីវិតបរិសុទ្ធបរិសុទ្ធមិនដើរតាមរបស់លោកីយ។

ការមើលឃើញដូច្នោះយើងទាំងអស់គ្នាសុទ្ធតែជាមនុស្សមានបាបនៅចំពោះព្រះនេត្រព្រះហើយកំពុងតែឆ្កោះទៅកាន់ឋាននរកមានរឿងតែមួយគត់ដែលត្រូវធ្វើ« ប្រសិនបើយើងសារភាពអំពើបាបរបស់យើងចំពោះព្រះនោះទ្រង់នឹងធ្វើតាមការសន្យារបស់ទ្រង់ហើយធ្វើអ្វីដែលត្រឹមត្រូវ: ទ្រង់នឹងអត់ទោសអំពើបាបរបស់យើងនិងសំអាតយើងពីអំពើខុសឆ្គងរបស់យើងទាំងអស់ " (យ៉ូហានទី ១ ១: ៩)

។ លោកយេស៊ូវមានប្រសាសន៍ថា: «ខ្ញុំជាការរស់ឡើងវិញនិងជាជីវិត។ អ្នកណាជឿលើខ្ញុំទោះបីស្លាប់ទៅហើយក៏ដោយ។ ហើយអ្នកណាដែលរស់នៅហើយជឿដល់ខ្ញុំនោះនឹងមិនស្លាប់ឡើយ" (យ៉ូហាន ១១: ២៥,២៦) ។ អ្នកណាដែល words

ពាក្យខ្ញុំហើយដើរលើព្រះអង្គដែលបានចាត់ខ្ញុំអោយមកអ្នកនោះមានជីវិតអស់កល្បជានិច្ច។ គាត់នឹងមិន ត្រូវបានគេវិនិច្ឆ័យទេតែគាត់បានឆ្លងផុតពីសេចក្តីស្លាប់ទៅឯជីវិតហើយ" (យ៉ូហាន ៥: ២៤) ។ ការស្លាប់មិនមានការភ័យខ្លាចនិងការធ្វើទុក្ខទោសដល់គ្រីស្ទបរិស័ទ"

សេចក្តីស្លាប់ត្រូវបានបំផ្លាញ ជ័យជំនះបានបញ្ចប់! តើជ័យជំនះរបស់អ្នកនៅឯណា? តើសេចក្តីស្លាប់នៅឯណាអំណាចរបស់អ្នកអាចឈឺចាប់បាន? សូមអរព្រះគុណដល់ព្រះដែលប្រទានជ័យជំនះដល់យើងតាមរយៈព្រះអម្ចាស់យេស៊ូវគ្រីស្ទរបស់យើង" (កូរិនថូសទី ១ ១៥: ៥៤-៥៧)

។ មនុស្សម្នាក់ដែលធ្លាប់រស់នៅនិងដើរជាមួយព្រះមិនខ្លាចស្លាប់ទេ។ នៅពេលពេលវេលានៃការចាកចេញរបស់គាត់មកដល់គាត់នឹងទៅដោយរីករាយដូចជាសាវកប៉ុលបានប្រាប់ថា:

«ខ្ញុំចង់ចាកចេញពីជីវិតនេះហើយនៅជាមួយព្រះគ្រីស្ទដែលប្រសើរជាងឆ្ងាយណាស់» (ភីលីព ១:២៣)

។ គ្រីស្ទបរិស័ទចង់ឃើញមុខរបស់ព្រះយេស៊ូវដែលបានសុគតសំរាប់គាត់នៅលើឈើឆ្កាង។ ព្រះវិញ្ញាណបរិសុទ្ធក៏អំពីពាក្យរបស់ព្រះយេស៊ូវដែរថា:

« កុំបារម្ភហើយមិនសប្បាយចិត្តឡើយ។ ដើរលើព្រះហើយដើរលើខ្ញុំផង។ ក្នុងដំណាក់របស់ព្រះបិតាខ្ញុំមានបន្ទប់ជាច្រើន។ ហើយបន្ទាប់ពីខ្ញុំទៅរៀបកន្លែងសម្រាប់អ្នកខ្ញុំនឹងត្រឡប់មកវិញហើយនាំអ្នកទៅឯខ្ញុំដូច្នោះអ្នកនឹងនៅកន្លែងដែលខ្ញុំនៅ » (យ៉ូហាន ១៤: ១-៤) ។

ឥឡូវសូមយើងឈប់មួយភ្លែតហើយមើលពីរបៀបដែលគ្រីស្ទានម្នាក់ទៅផ្ទះរបស់គាត់។ ជំនួសឱ្យការស្លាប់ដ៏គួរឱ្យភ័យខ្លាចនោះទេវតាឬអ្នកនាំសាររបស់ព្រះត្រូវបានគេមើលឃើញថាកំពុងរង់ចាំនាំវិញ្ញាណរបស់គាត់ត្រឡប់ទៅព្រះវិញ។ ព្រលឹងនិងវិញ្ញាណត្រូវបានដោះលែងពីរូបកាយរមែងស្លាប់ហើយលោតឡើងតាមទ្វារបើកចំហនៃស្ថានសួគ៌ទៅនឹងដៃរបស់អ្នកដែលបានស្លាប់សម្រាប់គាត់។ ការស្វាគមន៍ដ៏រីករាយរង់ចាំគាត់នៅចំពោះព្រះភ័ក្ត្រព្រះជាម្ចាស់ដែលជាកន្លែងដែលគាត់ត្រូវបានគេស្វាគមន៍ដោយព្រះអម្ចាស់និងលោកម្ចាស់របស់គាត់ដោយពាក្យសរសើរទាំងនេះ:"

ល្អណាស់អ្នកបំរើល្អនិងស្មោះត្រង់។ ចូលមកហើយចែករំលែកសុភម

ង្គុលរបស់ខ្ញុំ!" (ម៉ាថាយ ២៥: ២១)

។ សាតាំងគ្មានអំណាចលើគាត់ទៀតទេដ្បិតអ្នកដែលបានស្លាប់ទៅ ហើយបំរើព្រះអម្ចាស់គឺចាប់ពីពេលនេះតទៅ។ ពួកគេនឹងរីករាយនឹង ងការសំរាកពីការខិតខំរបស់ពួកគេពីព្រោះលទ្ធផលនៃការបំរើរបស់ ពួកគេនឹងទៅជាមួយពួកគេ" (វិរណៈ: ១៤: ១៣)

។ **ឥឡូវនេះ:** តើអ្នកនឹង ធ្វើដូចកូនប្រុសខ្លះខ្លាយដែលនៅឆ្ងាយពី ផ្ទះបានឃើញជីវិតលំបាកនិង សេចក្តីត្រូវការ របស់គាត់ ហើយបាន និយាយថា: «ខ្ញុំនឹងក្រោកឡើងទៅឯឪពុកខ្ញុំវិញ» (លូកា ១៥: ១៨)

។ ប្រគល់ជីវិត **ឥឡូវនេះ:** ដល់ព្រះយេស៊ូធ្វើវា **ឥឡូវនេះ:** ខាងស្តាំកន្លែង ដែលអ្នកមាន! លុតជង្គង់ហើយសារភាពប្រាប់ព្រះថាអ្នកជាមនុស្ស មានបាបហើយសុំឱ្យទ្រង់សំអាតអ្នកដោយព្រះលោហិតដ៏ថ្លៃវិសេស របស់អ្នកហើយទទួលយកទ្រង់ចូលក្នុងជីវិតរបស់អ្នកហើយធ្វើដូច្នោះ សូមបែរខ្នងរបស់អ្នកទៅសាតាំងនិងនៅតាមផ្លូវដែលនាំទៅរក នរកនិង ចាប់ផ្តើមនៅតាមផ្លូវរបស់អ្នកទៅផ្ទះសួគ៌ារបស់អ្នក។

ម ។ R. GSCHWEND

ខិត្តប័ណ្ណដំណឹងល្អនេះត្រូវបានបកប្រែជាមួយកុំព្យូទ័រ។ ប្រសិនបើអ្នក អាចកែរកែសំរួលភាសាបានសូមទាក់ទងមកការិយាល័យតាមរយៈ: info@angp.co.za

ប្រសិនបើអ្នកបានរកឃើញការសង្គ្រោះនៅក្នុងព្រះគ្រីស្ទត្រូវបាន ប្រទានពរលើមិនដូច្នោះទេតាមរយៈអក្សរសិល្ប៍ដំណឹងល្អរបស់យើងសូម ប្រាប់ឱ្យយើងដឹង។ យើងចង់អរគុណព្រះជាមួយអ្នកហើយចង់ចាំ អ្នកបន្ថែមទៀតនៅក្នុងការអធិស្ឋានរបស់យើង។ ចំពោះសៀវភៅអក្សរ សិល្ប៍ដំណឹងល្អឥតគិតថ្លៃសៀវភៅនិងខិត្តប័ណ្ណដែលមានច្រើន ជាង ៥៤០ ភាសា សូមទាក់ទងមកយើងខ្ញុំ ៖

ប្រះដ្ឋិការបស្ចន្តស្ស



This Gospel tract was translated with a computer. If you can correct or improve the language, please contact the office at info@angp.co.za

E-MAIL: info@angp.co.za

ALL NATIONS GOSPEL PUBLISHERS

P.O. Box 2191, PRETORIA, 0001, R.S.A.

(A Gospel Literature Mission financed by donations)

(Reg. No. 1961/001798/08)